Message in English and French.
[image: image1.jpg]edleagpean i, {:}_ém;—rbwd-ea




Dear Friends and Colleagues, 

The call for application for the San Sebastian 2006 edition of “Mediterranean Films Crossing Borders” (MFCB), the training initiative specialised in international promotion and distribution aimed  at *Mediterranean Audiovisual Professionals is OPEN ! 

It will last two days and a half, and will take place within the frame the San Sebastian International Film Festival (www.sansebastianfestival.com) from September 22nd till September 24th, 2006. 

MFCB is entirely funded by the European Union, within the framework of the Euromed Audiovisual Programme II . 

The programme is organised by Fundacion Autor/SGAE, coordinated by Conectando Culturas, with the collaboration of the San Sebastian International Film Festival, Variety, Fondation Liban Cinema, Se.Sam  (Turkish Association of Independant Producers) and MEDA FILM DEVELOPMENT.

Participants should be Mediterranean professionals working within the audiovisual industry. They should have worked in at least 3 short films or 1 feature film. 

Selected participants would be **invited for 6 days (from September 21st till till Sept 27th in **** Palacio de Aiete- San Sebastian) , accreditation to the festival included and so much more. 

In collaboration with the San Sebastian International Film Festival, the festival will select some projects in pre and post production (the latter with audiovisual material) coming from Maghreb countries (Morocco, Algeria, Tunisia) to take part in the second edition of Cinema in Motion,  a new annual appointment for Maghrebian and Portuguese-speaking African countries directors. 

Do not miss the unique opportunity to meet the best international audiovisual experts and learn the techniques that will enable you to sell your project in developpment in an international and competitive market.

Apply before June 1st, 2006  for the San Sebastian 2006 Edition! Each edition is limited to 25 participants. 

Please forward this information to anyone you think might be interested. 

For more information, please refer to our website: www.mfcb.org   

or contact: Sonia Ziadi Trives at info@mfcb.org , Tel/Fax: +34 914 34 24 00. 

*applicants should be from: Algeria, Egypt, Israel, Jordan, Lebanon, Morocco, Palestinian Authority, Syria,Tunisia, Turkey.

** The invitation covers: travel expenses and organisation, 6 nights hotel, meals, accreditation to San Sebastian International Film Festival  and so much more...

APPLY NOW in www.mfcb.org    
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-- 

Sonia Ziadi Trives

Project Manager

Mediterranean Films Crossing Borders

Tel/Fax: +34 914 34 24 00

Email: info@mfcb.org

www.mfcb.org 
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Chers Amis et Collègues, 

L’appel à candidatures pour l’édition San Sebastian 2006 de  “Mediterranean Films Crossing Borders” (MFCB), l’initiative de formation  spécialisée dans la promotion et distribution audiovisuelle internationale destinée aux *Professionnels de l’audiovisuel méditerranéens est OUVERT! 

Elle durera 2 jours et demi, et se déroulera dans le cadre du festival international du film de San Sebastian (www.sansebastianfestival.com) du 22 au 24 september 2006.

MFCB est entièrement financé par l’Union Européenne dans le cadre du programme EUROMED Audiovisuel II

MFCB est organisé par Fundacion Autor/SGAE, coordiné par Conectando Culturas, avec la collaboration du Festival International du film de San Sebastian, Variety Fondation Liban Cinéma, Se.Sam (Association turque de producteurs indépendants) et MEDA FILM DEVELOPMENT. 

Les participants devront être des professionnels méditerranéens travaillant dans l’industrie audiovisuelle. Il devront avoir travaillé dans au moins 3 courts métrages ou 1 long métrage. 

Les participants sélectionnés seront **invités pour 6 jours (21 au 27 septembre), incluant l’accreditation au festival de San Sebastian et tellement plus encore... 

En collaboration avec le Festival International du Film de San Sebastian, le festival sélectionnera quelques projets en pre et post production (ces derniers avec matériel audiovisuel) provenant du Maghreb (Maroc, Algérie, Tunisie), pour faire partie de la deuxième édition de Cinéma en Mouvement, un nouveau rendez-vous annuel destiné aux réalisateurs du Maghreb et pays africains lusophones. 

Ne manquez pas cette unique opportunité de rencontrer les meilleurs experts internationaux de l’industrie audiovisuelle et d’apprendre les techniques qui vous permettront de vendre votre projet en développement dans un marché compétitif et international. 

Inscrivez-vous avant le 1er Juin 2006 pour l’édition de San Sebastian! Chaque édition est limitée à 25 participants.

Merci de transmettre cette information aux personnes à qui vous pensez que ça pourraît intéresser. 

Pour plus d’informations, référez-vous à notre site internet: www.mfcb.org        

ou contactez: Sonia Ziadi Trives , info@mfcb.org , Tel/Fax: +34 914 34 24 00

*Les participants devront provenir d’ Algérie, Authorité Palestinienne, Egypte, Israel, Jordanie, Liban, Maroc, Syrie, Tunisie, Turquie

** L’invitation couvre les frais de voyage, 6 nuits d’hotel, repas, accréditation au festival de San Sebastian, et tellement plus encore... 

INSCRIVEZ-VOUS DES MAINTENANT SUR  www.mfcb.org    
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Sonia Ziadi Trives

Chef de Projet

Mediterranean Films Crossing Borders

Tel/Fax: +34 914 34 24 00

Email: info@mfcb.org
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